
 

Protokół posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 

                                              Nr 9 /2017 w dniu 07.06.2017 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00 zakończono o godz. 18.00 

 

L.p Imię i nazwisko Podpis 

1. Grzegorz Owczarzak- 

Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. Krystyna Urbańska           

          - Wiceprzewodnicząca,    

 sekretarz komisji 

obecna 

3. Łukasz Wachowiak 

- sekretarz Komisji      

obecny 

4. Tadeusz Synoracki obecny 

5. Wiesław Ewertowski nieobecny 

6. Tomasz Kranc obecny 

7. Krzysztof Migasiewicz obecny  

8. Jacek Brzostowski obecny 

9.  Halina Sobota obecna 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

1.Wiesław Ewertowski  

2. ______________________ 

      Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

  1. Piotr Kaczmarek - Prezes OSP w Skokach  

       2. ____________________________ 

       3. ____________________________ 
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1.  PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1.1.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

1.2. Zapoznanie się z działalnością OSP Skoki, jej rolą w zapewnieniu bezpieczeństwa mieszkańcom gminy 

1.3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.    

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, 

STANOWISK I WNIOSKÓW. 
      

                  BRAK 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 

Ad.1. Przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty,   

 

  Ad. 2. Członkowie Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji na posiedzenie komisji udali się do Skoków do 

tamtejszej OSP. Członków komisji przywitał i zaprosił do pomieszczeń będących w zarządzaniu OSP 

prezes Piotr Kaczmarek. Pan Przewodniczący dokonał wstępu w formie ogólnych informacji w 

temacie jednostek OSP, następnie przekazał głos gospodarzowi posiedzenia komisji. Prezes 

zaprezentował w formie prezentacji multimedialnej zdania, wyzwania i cele skockiej jednostki. Dalej 

omówił bazę lokalową, bojową oraz sprzętową. Dokonana prezentacja w opinii radnych, którą wyraził 

Tadeusz Synoracki zarówno w przekazie jak i treści była ciekawym i interesującym źródłem o 

jednostce OSP w Skokach, ale także o sytuacji pożarnictwa w powiecie i kraju. Informacji w 

powyższym temacie dopełnił Starosta wągrowiecki pan Tomasz Kranc. Członkowie komisji zwiedzili 

remizę strażacką, obejrzeli wyposażenie wozów bojowych.   

             

   Ad. 3 Członkowie komisji jednogłośnie przyjęli protokół z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

   

 

 

     4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 

 

4.1  Zapytania 

 

                                               BRAK 

 

 

   4.2  Opinie  

 

                                                    BRAK 

 

 

 

4.3 Stanowiska 

 



 

                                                    BRAK 

 

 

 

 

 

Wnioski 

 

 

Protokołowała                                                  Przewodniczący Komisji 

        Krystyna Urbańska                                                  Grzegorz Owczarzak 

-- -----------------------------                              --------------------------------------------- 


